

# 聖依納爵堂報告

將臨期第四主日

(20-12-2020)

1. 因應「教區防疫新牧民措施」暫停所有「公開」彌撒及活動，有關「聖誕節」及「元旦」網上直播彌撒安排如下：

1.1 參與香港教區「聖誕節」及「元旦」網上直播彌撒，詳情請參閱天主教香港教區網址：[catholic.org.hk](http://catholic.org.hk)

1.2 聖依納爵小堂亦會安排網上直播彌撒，詳情如下：

## 2020年

平安夜 (24/12 星期四)	中文 19:00	英文 20:30
聖誕日 (25/12 星期五)	中文 09:00	英文 10:30
聖家節 (27/12 星期日)	中文 09:00	英文 10:30
除夕 (31/12 星期四)	中文 19:00	英文 20:30

## 2021年

元旦 (01/01 星期五)	中文 09:00	英文 10:30
主顯節 (03/01 星期日)	中文 09:00	英文 10:30

教友可透過小堂以下網址，參與網上主日彌撒：

<https://www.facebook.com/ignatius.chapel.hk>

(小堂網上直播彌撒安排，將於公開彌撒恢復後暫停)

2. 小堂於12月24日(星期四)，開放聖堂給教友作祈禱及修和聖事，有關詳情如下：

2.1 聖堂開放時間：上午 09:00 – 12:00 及 下午 2:00 – 5:00

2.2 進入校園教友，必須遵守事項：

- (1) 進入校園，必須配帶口罩、量度體溫及填寫基本個人健康資料。(所有資料由聖堂保存至2021年1月7日銷毀)
- (2) 教友只可以進入聖堂範圍，禁止使用及停留在聖堂以外的校園範圍。
- (3) 當天不設泊車服務。

有關上述資料，已上載於聖堂網頁

<http://stignatiuschapel.org/>，歡迎查閱。

# St. Ignatius Chapel Announcement

(4<sup>th</sup> Sunday of Advent, 20-12-2020)

1. With regard to the suspension of all public Masses by the Diocese to combat COVID-19, Masses in Christmas and New Year will be live-streamed as follows:

1.1 Schedule of Masses at the Diocese can be referred to its website at [www.catholic.org.hk](http://www.catholic.org.hk)

1.2 Schedule of St Ignatius Chapel in:

## Year 2020

Christmas Eve (24/12 Thu) Chinese – 19:00 English – 20:30

Christmas Day (25/12 Fri) Chinese – 09:00 English – 10:30

The Holy Family (27/12 Sun) Chinese – 09:00 English – 10:30

New Year Eve (31/12 Thu) Chinese – 19:00 English – 20:30

## Year 2021

New Year Day (01/01 Fri) Chinese – 09:00 English – 10:30

The Epiphany  
of the Lord (03/01 Sun) Chinese – 09:00 English – 10:30

Faithful can attend the Masses at:

<https://www.facebook.com/ignatius.chapel.hk>

(All live-streaming of Masses on the internet will stop once public Masses resume.)

2. St Ignatius Chapel will be opened for praying and the reception of penitent on 24/12 (Thu). Details as follow:

2.1 Opening Hours: 09:00 – 12:00 and 14:00 – 17:00

2.2 Faithful entering Wah Yan **must observe the following requirements:**

- (1) upon entering the campus, faithful should put on a mask, take body temperature and fill in a health questionnaire (*all questionnaires will be kept by the chapel and be destroyed on 7/1/2021*).
- (2) faithful can only go into the chapel and not anywhere around the campus area.
- (3) no parking is allowed.

All the above information is posted in the chapel website at <http://stignatiuschapel.org> for your reference.